
8 oktober 2020 10:47:41 +02:00, skrev Toomas Tamme <toomas.tamme@gmail.com>: 

Hej Hans 

Kan inte vara med på årsmötet den 11,  men har ett förslag till punkten ”övrigt” om den finns. 

Med få hundra medlemmar måste det vara SDHF:s högsta prioritet att skaffa flera. Det kan 

vara via annonser, utdelning av pamfletter på utställningar (t.ex. båtmässan etc.) eller annat. 

Tillsätt en grupp som brainstormar  möjligheterna. 

Det måste finnas hundratals militära dykare som har ett intresse för dykhistoria, och säkert 

också många gamla sportdykare. 

Hjälper gärna till om så önskas.  

mvh 

Toomas 

-- 

Toomas Tamme 

+45 20 95 42 64 (mobil/sms DK) 

toomas.tamme@gmail.com 
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